
Referat fra virtuelt bestyrelsesmøde 26. august 2024 kl. 20:00 

Deltagere: Ane, Chris, Louise, Sofie, Johanne og Margrethe(referent). Jesper deltager i første del af mødet. 

Afbud: Erik, Marie. 

 

Jesper fremlægger Prodeco gruppens forslag om at låne af hovedforeningen 

Jesper fortæller videre fra den informative mail, som han har sendt til bestyrelsen. Prodeco gruppen vil 

gerne have, at de kan sende 40.000 USD til deres partner Prodeco som lovet, da projektet ellers ikke kan 

gennemføres i år. Det er også et spørgsmål om troværdighed overfor de økonomiske samarbejdspartnere 

Misereor og Credil. 

CISU udbetaler ikke penge til projekter, før foreningens årsregnskab er indsendt. Derfor er det nødvendigt, 

at hovedforeningen træder til for at holde projektet i gang. 

Alle bestyrelsesmedlemmer er positivt stemt overfor lånet til gruppen. De 40.000 USD tilbagebetales, når 

årsregnskabet er indsendt, og CISU igen udbetaler til Diálogos projekter. 

 

Bestyrelsen diskuterer økonomi i Diálogos 

Der skal overføres administrationsbidrag og forsikringsdækning fra 2023 til hovedforeningen fra 

projekterne. Derefter er der penge til at låne til Prodeco gruppen. 

Johanne går straks i gang med overførslerne af administrationsbidrag. Opgaven kan overgives til Cecilie, hvis 

det ikke er muligt at gøre indenfor de nærmeste dage. 

Forsikringsdækning. Margrethe sender oversigt til Cecilie og beder hende overføre beløbene fra projekter til 

hovedforeningen. CC til Johanne. 

 

Louise og Johanne vil tage fat i revisor for at have et møde i løbet af denne uge, hvor de sidste spørgsmål 

besvares igen. 

 

 

 

 

 

 

 

 


